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Zápis z ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.10/2022 ze dne 17.10.2022 

 
Místo konání :          zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem  
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         18.45 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, František Salavec, MUDr. Ladislava Harrerová,  
MUDr. Jindřich Samek,  Mgr. Miloslav Ryska, Vladimír Daňo, MUDr. Lenka Hošková 
Počet přítomných členů zastupitelstva :   
Omluven :  0 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: František Salavec, MUDr. Ladislava Harrerová 
 
Program jednání :  
1 Zahájení, složení slibu nových členů zastupitelstva  
Zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17 hodin 
dosavadním starostou obce Ing. Jiřím Horákem („dále jako „předsedající“). Před zahájením zasedání bylo 
členům zastupitelstva obce předáno osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce podle § 53 zákona č. 
491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění. 
Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, konalo do 15 dnů ode dne uplynutí lhůty pro 
podání návrhů soudu na neplatnost voleb nebo hlasování. Žádný návrh na neplatnost voleb v obci Vysoká 
nad Labem podán nebyl. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu 
Vysoká nad Labem zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla zveřejněna na 
elektronické úřední desce. 
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, že 
přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
Předsedající dále v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení 
slibu. Před složením slibu předsedající upozornil přítomné členy zastupitelstva, že odmítnutí složit slib nebo 
složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 
zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 
Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích „Slibuji 
věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu 
obce Vysoká nad Labem a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzval 
přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu 
(příloha č. 2). Žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 
 
 
2. Schválení programu a zápisu, určení ověřovatelů zápisu  
Předsedající konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce.  
Dále navrhl ověřovatele zápisu – Františka Salavce, MUDr. Ladislavu Harrerovou a zapisovatele – Věru 
Pipkovou 
 
Usnesení č. 1/10/2022 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  Františka Salavce, MUDr. Ladislavu Harrerovou a zapisovatele - Věru 
Pipkovou 
 
 
 
 



2 

Hlasování: 
Pro :   7    
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
3. Volba starosty a místostarosty 
3.1  Určení funkcí, pro které bude člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn. 
Předsedající navrhl, aby funkce starosty obce byla vykonávána jako uvolněná ve smyslu § 71 zákona o 
obcích. Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
Usnesení č. 2/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, že pro výkon funkce starosty obce bude člen 
zastupitelstva dlouhodobě uvolněn. 
Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
3.2  Určení způsobu hlasování. 
Předsedající konstatoval, že nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba starosty a místostarosty veřejně 
hlasováním. Změnu způsobu hlasování musí schválit zastupitelstvo. Předsedající vyzval členy zastupitelstva 
k přednesení návrhů na změnu způsobu hlasování. Žádné návrhy nebyly podány. 
 
 
3.3 Navrhování kandidátů na funkci starosty a volba starosty. 
Předsedající dále upozornil, že nejdříve bude volen starosta a po jeho zvolení, případně po nezvolení 
žádného kandidáta bude přistoupeno k volbě místostarosty. O jednotlivých kandidátech bude hlasováno v 
pořadí, v jakém byli navrženi, přičemž po platném zvolení konkrétního kandidáta již nebude v hlasování 
pokračováno. 
Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů. Byly podány následující návrhy:  
Členka zastupitelstva MUDr. Ladislava Harrerová navrhla zvolit do funkce starosty Ing. Jiřího Horáka. Před 
hlasováním byla dána možnost zastupitelům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Usnesení č. 3/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
volí starostou obce Vysoká nad Labem Ing. Jiřího Horáka, nar. 19.4.1963, bytem Vysoká nad Labem č.52.  
Hlasování: 
Pro :   6   
Proti :   0   
Zdržel se:  1 (Ing. Jiří Horák) 
Usnesení bylo přijato. 
 
Uvolněným starostou obce Vysoká nad Labem byl zvolen Ing. Jiří Horák 
 
 
 
 



3 

3.4 Navrhování kandidátů na funkci místostarosty a volba místostarosty. 
Starosta dále vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci místostarosty. Byly podány následující 
návrhy, o nichž bylo hlasováno v pořadí, v jakém byly navrženy: 
- Člen zastupitelstva Ing. Jiří Horák navrhl zvolit do funkce místostarosty pana Františka Salavce.  
- Člen zastupitelstva Vladimír Daňo navrhl zvolit do funkce místostarosty MUDr. Jindřicha Samka  
Další návrhy podány nebyly. 
 
Usnesení č. 4/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
volí místostarostou obce Vysoká nad Labem pana Františka Salavce, nar. 29.1.1947, bytem Vysoká nad 
Labem 194 
Hlasování: 
Pro :   5   
Proti :   0   
Zdržel se:  2 (František Salavec, Vladimír Daňo) 
Usnesení bylo přijato. 
 
O dalším návrhu nebylo hlasováno. 
 
Neuvolněným místostarostou obce Vysoká nad Labem byl zvolen pan František Salavec  
 
 
4.       Zřízení finančního a kontrolního výboru 
4.1 Zřízení výborů a určení počtu jejich členů 
Starosta úvodem tohoto bodu informoval o povinnosti zřídit finanční a kontrolní výbor (§ 117 odst. 2 a § 84 
odst. 2 písm. l) zákona o obcích), neboť funkční období výborů předchozího zastupitelstva zaniklo. 
Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí být lichý (§ 117 odst. 3 zákona o obcích), přičemž 
finanční a kontrolní výbor musí mít nejméně tři členy (§ 119 odst. 1 zákona o obcích). Členy výboru mohou 
být členové zastupitelstva i jiné osoby, pouze předsedou výboru může být jen člen zastupitelstva (§ 117 odst. 
4 zákona o obcích). Členy kontrolního nebo finančního výboru nemůže být starosta, místostarosta, tajemník 
obecního úřadu ani osoby zabezpečující účetní práce na obecním úřadu (§ 119 odst. 1 zákona o obcích). 
Starosta navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo finanční výbor a kontrolní výbor, přičemž každý z nich bude mít 
tři členy. Dále navrhl zřídit i tříčlenný kulturní výbor. Jiný návrh podán nebyl. Před hlasováním byla dána 
možnost zastupitelům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
Usnesení č. 5/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
zřizuje finanční výbor, kontrolní výbor a kulturní výbor. Výbory budou tříčlenné. 
Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 

 
 

4.2 Volba předsedy finančního výboru 
Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy finančního výboru. Starosta dále 
navrhl zvolit do funkce předsedy finančního výboru Mgr. Miloslava Rysku.  Před hlasováním byla dána 
možnost zastupitelům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
Usnesení č. 6/10/2018:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
volí předsedou finančního výboru Mgr. Miloslava Rysku 
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Hlasování: 
Pro :   6   
Proti :   0   
Zdržel se:  1 (Mgr. Miloslav Ryska) 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4.3 Volba předsedy kontrolního  výboru: 
Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy kontrolního výboru. Starosta dále 
navrhl zvolit do funkce předsedy kontrolního výboru MUDr. Jindřicha Samka. Před hlasováním byla dána 
možnost zastupitelům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
Usnesení č. 7/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
volí předsedou kontrolního výboru MUDr. Jindřicha Samka 
Hlasování: 
Pro :   6   
Proti :   0   
Zdržel se:  1 (MUDr. Jindřich Samek) 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4.4 Volba členů finančního výboru 
Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy finančního výboru. Sám navrhl zvolit 
následující členy: 
MUDr. Ladislava Harrerová, Vladimír Daňo 
Jiné návrhy nebyly podány. 
 
Usnesení č. 8/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
volí členy finančního výboru MUDR. Ladislavu Harrerovou a Vladimíra Daňo 
Hlasování: 
Pro :   5   
Proti :   0   
Zdržel se:  2 (Harrerová, Daňo) 
 
4.5 Volba členů kontrolního výboru 
Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy kontrolního výboru. Sám navrhl zvolit 
následující členy: 
Mgr. Miloslava Rysku a MUDr. Lenku Hoškovou 
Jiné návrhy nebyly podány. 
 
Usnesení č. 9/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
volí členy kontrolního výboru:  Mgr. Miloslava Rysku a MUDr. Lenku Hoškovou 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  2 ( Ryska, Hošková) 
Usnesení bylo přijato. 
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4.6 Volba členů kulturního výboru 
Starosta uvedl, že zřízení kulturního výboru není povinností dle zákona, ale vzhledem k počtu různých akcí 
pořádaných obcí se jeho zřízení v minulosti osvědčilo. Vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na 
členy kulturního výboru. Sám navrhl následující složení: 
Předseda:  MUDr. Ladislava Harrerová 
Členové :    Věra Pipková, Miloslava Marečková 
Jiné návrhy nebyly podány. 
 
Usnesení č. 10/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
volí předsedou kulturního výboru MUDr. Ladislavu Harrerovou 
Hlasování: 
Pro :   6   
Proti :   0   
Zdržel se:  1 (MUDr. Ladislava Harrerová) 
Usnesení bylo přijato. 
 
Usnesení č. 11/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
volí členy kulturního výboru:  Věru Pipkovou, Miloslavu Marečkovou 
Hlasování: 
Pro :   7 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
5. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
Starosta seznámil zastupitele s odměňováním. Starosta je uvolněný, tedy má starostování jako hlavní a 
jedinou práci, jeho odměna je daná v  Nařízení vlády č. 218/2017 Sb. a nelze ji nijak měnit. Její výše závisí 
na počtu obyvatel obce. 
Jiné je to u neuvolněných členů zastupitelstva. Obec, resp. zastupitelstvo, může rozhodnout o výši odměn.  
Pokud se rozhodne odměny stanovit, může je určit nejvýše do horní hranice odměn daných příslušným 
Nařízením vlády. 
Starosta navrhl, aby neuvolněným členům zastupitelstva byla v souladu s § 72 zákona o obcích a nařízením 
vlády č. 218/2017 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, v platném znění poskytována 
měsíční odměna ve výši uvedené v tabulce č. 1, a to ode dne 17.10.2022.  
Starosta navrhl též měsíční odměnu za výkon funkce místostarosty obce (§ 77 odst. 2 zákona o obcích).  
Výše odměny je stanovena dle nejvyšší vykonávané funkce.  
Před hlasováním nebyly členy zastupitelstva obce podány žádné návrhy. 
 
Tabulka č.1 – Odměny neuvolněným členům zastupitelstva 

funkce Kč 
místostarosta 12 680 
zastupitel, předseda výboru 2 150 
zastupitel, člen výboru 1 750 
člen výboru nebo komise  (nečlen zastupitelstva) 1 450 
Zastupitel bez jakékoli funkce 890 
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Usnesení č. 12/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
stanoví v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích odměnu za výkon funkce neuvolněného 
člena zastupitelstva obce v souladu s nařízenim vlády č. 318/2017  Sb., o odměnách za výkon funkce členům 
zastupitelstev, v platném znění, dle tabulky č.1, která je součástí tohoto zápisu. 
Odměna bude poskytována od 17.10.2022. V případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát bude 
poskytována ode dne složení slibu. V případě personální změny na postu předsedy či člena výboru bude 
odměna poskytována ode dne zvolení do funkce. 
Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
6.  Rozpočtové opatření č. 7/2022 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se zejména o přijetí dotace na volby (64 tisíc korun) a příjem 
z úroků za vkladový účet s maximálním úročením (250 tisíc korun). Další položky jsou účetní přesuny mezi 
paragrafy.   
Diskuze.  
 
Usnesení č. 13/10/2022: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2022 ve znění dle přílohy tohoto zápisu.  
Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
7.  Různé. 
7.1.  Stanovení termínů zasedání zastupitelstva. 
Starosta navrhl následující rozpis zasedání pro roky 2022 a 2023: 

 
 
Usnesení č. 14/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Stanovuje termíny zasedání pro konec roku 2022 a pro rok 2023 dle tabulky č.2, která je součástí tohoto 
zápisu. 

Tabulka č. 2 - termíny zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
rok 2022 rok 2023 

č. zasedání datum č. zasedání datum 
  1/2023 16.1.2023 
  2/2023  6.2.2023 
  3/2023  6.3.2023 
   4/2023 17.4.2023 
    5/2023 15.5.2023 
    6/2023 12.6.2023 
    7/2023 11.9.2023 
 10/2022 ustavující 17.10.2022  8/2023 9.10.2023 
 11/2022   7.11.2022 9/2023 13.11.2023 
 12/2022 12.12.2022 10/2023 11.12.2023 



7 

Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
7.2. Schválení jednacího řádu zastupitelstva. 
Starosta předložil návrh jednacího řádu zastupitelstva.  
Diskuze. 
 
Usnesení č. 15/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje  jednací řád zastupitelstva, ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
7.3. Dohoda o úhradě nákladů vynaložených na opravu veřejné komunikace 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná o dohodu se společností Vysostav s.r.o. zastoupené panem Alešem 
Jiroutem o úhradě jedné opravy silnice v jeho vlastnictví a zejména o stanovení postupu do budoucna. Tento 
bod byl projednán již na minulém zasedání, byl odložen s tím, že právník zkontroluje text, aby tam nebyla 
nějaká rizika pro obec.  
Starosta uvedl, že právník to zkontroloval a doladil, s textem souhlasí i pan Jirout.  
Diskuze. 
 
Usnesení č. 16/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje Dohodu o úhradě nákladů vynaložených na opravu veřejné komunikace, uzavřenou se společností 
Vysostav s.r.o. zastoupenou panem Alešem Jiroutem, ve znění dle přílohy tohoto zápisu 
Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
7.4.  Úhrada nových dveří ve sportovní hale. 
Starosta předložil a okomentoval. Připomněl, že požadavek nových dvoukřídlých dveří jako dalšího vstupu 
na palubovku vzešel od basketbalového klubu. Zastupitelstvo tento bod projednalo dne 27.6.2022 s tím, že 
souhlasí s umístěním nových dveří, ale náklady nebudou hrazeny z rozpočtu obce.  
Starosta uvedl, že dveře jsou řádně provedeny, dokonce byly o 7 tisíc korun levnější. Problémem je úhrada. 
Basketbalový klub to nemůže nijak uhradit, resp. nemůže platbu zaúčtovat, protože by to byla investice do 
cizího majetku. Proto basketbalový klub žádá o přehodnocení a úhradu od obce.  
V následné diskuzi se zastupitelé shodli, že basketbalový klub dobře funguje a reprezentuje obec. Proto 
zastupitelé souhlasí s navrženým postupem - speciální dvoukřídlé dveře v tělocvičně budou uhrazeny 
z rozpočtu obce a stanou se majetkem obce jako součást sportovní haly. O formě spoluúčasti ze strany 
basketbalového klubu může být dále jednáno. 
Diskuze. 
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Usnesení č. 17/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
revokuje/ruší usnesení č. 10/7/2022 ze dne 27.6.2022 
souhlasí s úhradou faktury ve výši 90 tisíc korun vč. DPH za vybudování dveřního otvoru a protipožárních 
dvoukřídlých dveří vč. obložení, dle přílohy tohoto zápisu. 
 
Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
7.5.  Stížnosti na zápach z chovu prasat. 
Starosta seznámil zastupitele se stížnostmi občanů na zápach způsobený pravděpodobně chovem prasat. 
Připomněl, že vloni proběhl environmentální audit posouzení vlivu pachových látek zadaný obcí, který 
neshledal žádné porušování zákonů či předpisů. 
Starosta dále uvedl, že možným zdrojem zápachu je podzimní hnojení polí chlévskou mrvou, což je běžná 
agrotechnická operace, která probíhá právě v tomto období. 
Závěr: bude sjednána schůzka zastupitelstva s vedení společnosti Polabí a.s. ohledně další spolupráce obce a 
zemědělské společnosti. Jedním z bodů bude i zápach z chovu prasat a možnosti jeho eliminace. 
Diskuze, bez usnesení. 
 
 
7.6.  Režim ve sportovním areálu přes zimu. 
Starosta předložil a okomentoval. Na minulém zasedání bylo mj. rozhodnuto o tom, že přetlaková hala bude 
nainstalována, ale bude provozována bez topení, které je plynové. Starosta připomněl, že hlavní nákladovou 
položkou není plyn, ale elektřina, protože ventilátor, který drží halu nafouknutou, běží 24 hodin denně. 
Světla jsou LED, na svícení budou náklady minimální. 
Starosta dále uvedl, že termín instalace přetlakové haly je dohodnut na neděli 13. listopadu. 
Starosta shrnul situaci - mohou být v podstatě dva pohledy: 
- je to zbytečná investice, těch pár měsíců přes zimu mohou všichni běhat venku nebo se vejdou do 
víceúčelové haly. 
-  když už tu halu máme, je škoda ji nevyužít. Do tělocvičny se všichni nevejdou. Všechny nafukovací haly 
v okolí (Třebeš, DTJ,.. ) již fungují a dokonce i s topením.  
Diskuze. 
Závěr: Zastupitelé se shodli, že přetlaková hala bude nainstalována dne 13.11.2022, v souladu s rozhodnutím 
zastupitelstva ze dne 5.9.2022. Bude provozována bez vytápění a současně bez navýšení úhrady za její 
využívání.  Výše úhrady zůstane stejná jako dosud, tedy 400,- Kč/hod. 
 
 
7.7. Smlouva o poskytování servisních služeb se společností KHP a.s. 
Starosta předložil a okomentoval. Na minulém zasedání byl projednán koncept a vysloven souhlas 
s uzavřením této smlouvy, v konceptu ještě bez ceny. V přiloženém textu je doplněna zejména cena: pro rok 
2023 je to 126.131,- Kč bez DPH. Takže cca 10 tis měsíčně, což je podobné, jak bylo ve stávající smlouvě. 
Je třeba schválit finální znění smlouvy. 
Diskuze. 
 
Usnesení č. 18/10/2022:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem pro projednání 
Schvaluje Smlouvu o poskytování servisních služeb uzavřenou se společností Královéhradecká provozní a.s. 
ve znění dle přílohy tohoto zápisu 
Pověřuje starostu podpisem této smlouvy 
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Hlasování: 
Pro :   7   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
7.8. Nesprávné parkování v obytné zóně a na travnatých plochách. 
Starosta předložil a okomentoval. Uvedl, že obdržel několik stížností občanů na nesprávné parkování i na 
nedodržování předepsané rychlosti. Poté, co byla jedna ze stížností zveřejněna na obecních webových 
stranách, dostal starosta několik dalších reakcí ve smyslu: parkování a dodržování předepsané rychlosti je 
velký problém, většina řidičů vše dodržuje, problémy způsobuje malá část, která nerespektuje nic a dělá si, 
co chce.   
Diskuze.  
Zastupitelé se shodli na následujícím postupu: 

 v nejbližším zpravodaji vyjde článek o tomto problému.  Bude tam podrobně popsáno, co se kde 
může a nesmí a jaké jsou (mohou být) pokuty. Plus důrazná prosba o dodržování pravidel.  

 špatně parkující automobily budou dostávat dávat lístečky za stěrač, s upozorněním na špatné 
parkování.  

 bude zavedena statistika špatně parkujících automobilů, budou zjištěna nejvíce problémová místa i 
automobily.  

 na dalším zasedání zastupitelstva budou vyhodnoceny výsledky a rozhodnuto o dalším postupu, 
zřejmě ve spolupráci s Policií ČR. 

 projektant dostane zadání navrhnout nové vyznačení parkovacích míst v obytné zóně 
Diskuze, bez usnesení. 
 
 
7.10 Autobusy MHD, vytíženost, stanovení dalšího postupu 
Starosta předložil reakce pěti občanů na avizovanou redukci několik spojů linek „18“ a „20“. Vesměs 
uvádějí, že zrušení spoje jim přinese problémy. 
Starosta připomněl, že při správě obecních peněz musí zastupitelstvo postupovat s péčí řádného hospodáře, 
tedy musí efektivně nakládat se svěřenými penězi. Letos obec zaplatí za autobusy cca 2,2 milionu, příští rok 
to bude o téměř milion korun více, pokud zachováme počet spojů. 
Starosta předložil nová data o vytíženosti autobusů v 2. polovině září 2022 a porovnání s počty cestujících v 
letech 2019 a 2016. Výsledek - od roku 2019 poklesl počet cestujících o cca 12%, naproti tomu cena za km 
stoupla o 187%! 
Diskuze. 
Závěr: bod bude znovu projednán na příštím zasedání zastupitelstva. 
 

 

 


